
Referat 

Generalforsamling i Cyklistforbundet Brøndby-Hvidovre Afd.  
Afholdt onsdag d. 25. marts 2025, Byvej 56, 1.sal. Avedøre. 

 
Som indledning til generalforsamlingenmarts havde vi besøg af Christina Vedelsparre fra Taastrup. Christina 
fortalte om sit initiativ i Høje-Taastrup Kommune, hvor hun har arbejdet for at skolebørn cykler mere i skole. 
Hun har arbejdet både med skolerne, forældrene og eleverne. Flot arbejde, Christina. 
(Tekst : Bestyrelsen i Brøndby-Hvidovre Afdeling / Thomas Otzen). 
 
Der blev ikke taget referat af Christinas oplæg. Efter orienteringen fortsatte aftenen med Brøndby-Hvid-
ovre Afdelings officielle generalforsamling 2025.  
Der var 16 deltagere ved Brøndby-Hvidovre Afdelings Generalforsamling 2025. 
 
Generalforsamlingens dagsorden med referat : 
 

1. Valg af dirigent: Finn Ivo Heller blev valgt.  
Dirigenten fandt, at generalforsamlingen var blevet indkaldt efter vedtægternes regler.- 
Valg af referent : John Barber blev valgt.  
Valg af 2 stemmetællere : Robin Seeberg og Lasse Steen Christensen blev valgt. 
 
Finn Ivo Heller gjorde opmærksom på 2 dødsfald i 2024 blandt afdelingens medlemmer og ledede forsamlin-
gen i en kort mindestilhed i erindring af Viggo Jensens og Jørgen Søe Westergårds virke. 
 

2. Bestyrelsens beretning. 

Finn Ivo Heller orienterede om at Det Grønne Råd de seneste år har behandlet emner om klimaændringer, 
biodiversitet, affaldshåndtering og trafikstøj, men meget lidt om trafik og transport, som er CF´s kerneom-
råde. Der kan dog være fornuft i fortsat at være repræsenteret i Rådet, da det giver muligheder for at danne 

og vedligeholde netværk med gode kontakter.  

 
Finn hilste mange gange fra Henning Nielsen og oplyste at af personlige årsager kan Grillaften, hvor Henning 
har stillet hus og have til rådighed, ikke fortsætte som hidtil. 
 
Når der ikke fra bestyrelsen, eller øvrige deltagere, var yderligere supplerende bemærkninger til bestyrelsens 
skriftlige beretning, fandt dirigenten, at beretningen godkendtes, idet ingen stemte imod eller undlod at 
stemme. 
 

3. Regnskab og Budget. 
Kasserer Gudbergur ”Beggie” Jonsson gennemgik afdelingens regnskab for 2024   
Regnskabet for 2024 blev taget til efterretning.  
 
Gudbergur ”Beggie” Jonsson gennemgik Brøndby-Hvidovre Afdelings budget for 2025 og nævnte ændringer i 
forhold til regnskabet fra 2024. Det påregnes, at afdelingens udgifter i alt i 2025 er kr. kr. 10.900. Udgifterne til 
de specifikke aktiviteter dækkes af tilskud fra Cyklistforbundet og de 2 kommuner, Brøndby og Hvidovre. 
Budgettet for 2025 blev godkendt uden afstemning.  
 

4. Indkomne forslag.  
Der var ikke modtaget indkomne forslag. 
 

5. Valg af medlemmer til bestyrelsen m.v. : 
a)  Valg af Kasserer–  Gudbergur ”Beggie” Jonsson blev genvalgt. Valg er for 2 år. 
 
b)  Valg af bestyrelsesmedlemmer : 
       John Gade blev genvalgt. Valg er for 2 år. 
       Lasse Steen Christensen blev genvalgt. Valg er for 2 år. 
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c)  Yderligere bestyrelsesmedlemmer kan vælges.  
       Robin Seeberg tilkendegav, at han var villig til valg som  
      bestyrelsesmedlem - og blev valgt.  Valg er for 2 år. 
 
d) Valg af suppleanter til bestyrelsen: 
     Erik Rossing blev genvalgt. Valg er for 1 år.  
 
e) Yderligere suppleanter til bestyrelsen kan vælges.  
     Ingen af de fremmødte eller ikke-tilstedeværende medlemmer ønskede at opstille. 
 
f)  Valg af revisor og revisorsuppleant. 
     Kirsti Puukka-Sørensen blev genvalgt som revisor. Valg er for 1 år.  
     Vagn Kjær-Hansen blev genvalgt som revisorsuppleant. Valg er for 1 år. 
 
g)  Valg af 2 delegerede til Cyklistforbundets landsmøde, 
       heraf skal mindst 1 være medlem af bestyrelsen – valg er for 1 år: 
      Bestyrelsesmedlem (næstformand) Thomas Otzen valgt som delegeret. 
 
      Note: Idet John Gade deltager i Landsmødet som medlem af Hovedbestyrelsen, har Brøndby-Hvidovre 
       Afdeling ret til endnu en delegeret til Landsmødet 2025. 
      Generalforsamlingen gav Bestyrelsen bemyndigelse til at udpege en delegeret, som kan være repræsen- 
     tant for afdelingen uden yderligere godkendelse. 
 

6. Fremtidigt virke.  
Ved omtaler af fremtidigt virke oplyste John Barber, at han ikke genopstiller til formandsposten ved valg til 
bestyrelsen i 2026. Han takkede for den tid, han havde haft som formand og opfordrede til, at der allerede i 
nærmest kommende tid findes en kandidat, som kan indgå som formand i Brøndby-Hvidovre Afdeling. 

. 

Finn Ivo Heller oplyste, at han efter knap 30 år som aktiv og frivillig, heraf en ca. 20-årige periode i et meget 

højt aktivitetsniveau, har besluttet at trække sig fra administrative og organisatoriske opgaver i CF til oplevel-
sesaktiviteter, der ikke er bundne og forpligtende. Ved udgangen af 2025 trækker Finn sig derfor som aktiv 

og frivillig og overgår til at være lejlighedsvis aktiv/frivillig. Det betyder at Finn fra resten af 2025 fortsat er 
medlem af TMU og repræsentant i Det Grønne Råd, men som menigt medlem uden tovholder opgaver. Det 
Grønne Råds valgperiode udløber d. 31. dec. 2025. Finn genopstiller ikke til rådets næste valgperiode. 

Note: Efter generalforsamlingen er det oplyst, at Henning Nielsen af personlige årsager ikke mere kan indgå 
som turleder eller i andre tilsvarende aktiviteter i afdelingen.  
 

7. Eventuelt. 
I forsamlingen blev ændrede typografi og redaktørforhold ved Hvidovre Avis omtalt.  
Det blev oplyst, at Hvidovre Avis ikke havde planner om at lukke. 
 
Generalforsamlingen sluttede i et roligt forløb. 

 
 

 
Finn Ivo Heller   
Dirigent   

 
 
 
 
Referent: John Barber 
Formand, Brøndby-Hvidovre Afd. 
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